
 Ważne rozmowy o przyszłości
gminy Czarnków.

 W dniu wczorajszym wójt gminy Czarnków, Krzysztof Chyży, spotkał się z
wojewodą wielkopolską Agatą Sobczyk oraz dyrektorem gabinetu wojewody
Piotrem Pałczyńskim, aby omówić kluczowe sprawy dotyczące naszej gminy.

 Głównym tematem spotkania był problem nielegalnego składowiska
odpadów w Sarbi. Wójt zwrócił się do wojewody o wsparcie w kwestii ich
utylizacji, co jest niezwykle istotne dla ochrony środowiska oraz
bezpieczeństwa mieszkańców.
 Rozmowy dotyczyły również potrzeb związanych z infrastrukturą
drogową oraz sportową, które mają ogromne znaczenie dla rozwoju gminy i
poprawy komfortu życia mieszkańców.

Dziękujemy Pani wojewodzie za otwartość i gotowość do współpracy. Liczymy na
dalsze działania, które przyniosą realne efekty! 
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